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Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Mötesrum Galaxen, Lindstedsvägen 25 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef  
Mark Pearce, vice skolchef FFA  
Gunnar Tibert, vice skolchef GA (punkt 1.1 samt fr.o.m punkt 1.5) 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Helene Rune, administrativ chef  
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik (fr.o.m punkt 1.2) 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik (fr.o.m punkt 1.4) 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Edwin Langmann, vice prefekt Fysik  
Annette Grahn, ledningsstöd 
 
Erik Edstam, tillträdande tillförordnad administrativ chef 

 

Frånvarande: 
Pär Olsson, prefekt Fysik 

1 Info från skolan 

1.1 Presentation av Erik Edstam 

Skolchefen inleder med att välkomna Erik Edstam som blir tillförordnad administrativ 
chef/kanslichef och ersätter Helene från och med den 1 jan, han kommer att vara med i 
prefektrådet framöver. Erik presenterar sig och berättar hur hans roll kommer att se ut.  

1.2 Ekonomi 

Presentation sker av KTH:s FoFU-fördelning för 2024 och hur SCI-skolans tilldelning 
kommer att fördelas på de olika institutionerna, samt de GRU-takbelopp som sedan 
tidigare är kommunicerat (bilaga 1). Diskussion förs kring siffrorna och vad de innebär. 

Sandra påminner om att varje institution har budgetmöten på tisdag den 19 dec. Vid dessa 
möten ska, tillsammans med skolchef och ekonomiansvarig, prefekten och en ekonom 
från respektive institution delta. 
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1.3 KTH-forskningsgrupp 

Information presenteras gällande KTH:s plan för hur framtida beredning av 
forskningssatsningar inför fakultetsnämnderna kommer att se ut. Diskussion följer kring 
hur arbetet med att ta fram denna plan har förts och bristen på JML-perspektiv. 

1.4 Skolans fakultetsnämnd 

Ledamöterna till skolans fakultetsnämnd är nu fastställda och listan över dessa 
presenteras. Sandra informerar att hon planerar att slå ihop prefektrådsinternatet i 
februari med fakultetsnämndens internat den 22-23 februari. Det planerade internatet 
den 8-9 februari blir därmed inställt och ett vanligt prefektrådsmöte läggs in på 
eftermiddagen den 8:e istället. 

1.5 FoUtb 

Oscar informerar om att ett nytt kvalitetssäkringssystem för forskarutbildningen ska 
införas den 1 januari enligt plan. En process för utvärdering vid disputationer ska 
utarbetas, det kommer troligtvis att bli ett digitalt system där kommitté och opponent 
svarar på några korta frågor efter disputationen. Problematik som kan uppstå kring detta 
lyfts och diskussion förs av prefektrådet kring bland annat vilken definition av kvalitet 
man utgår ifrån samt hur utvärderingen praktiskt kommer att gå till.  

2 Övriga frågor 

2.1 Två punkter från Vice skolchef FFA 

Mark påminner prefekterna om att skolans deadline för institutionens material för 
befordran till professor (stödbrevsutkast och referensförslag) är den 15 januari. Det är ett 
stort antal sökande i år, så det är viktigt att denna deadline respekteras.  

Han informerar vidare om att han kommer att ingå i arbetsgruppen som ska föreslå en 
kartläggning av nuvarande rekryterings-/befordransprocesser till den nya 
skolnämndsorganisationen. Gruppen kommer att träffas regelbundet under januari-mars. 
Ett formellt beslut med mer information kommer att följa. 

2.2 Kommunikation framöver 

SCI-skolans nyhetsbrev har hittills skötts av skolans kommunikatör tillsammans med två 
doktorander. Dessa två behöver nu avsluta sina uppdrag. Frågan har ställts till 
doktoranderna om det finns frivilliga som vill ta sig an uppdraget men det är svårt att få 
intresserade. Prefektrådet beslutar att låta skolans kommunikatör ta hand om brevet själv 
framöver. 

2.3 Mötesstruktur framöver 

Sandra presenterar hur den nya ledningsstrukturen kommer att se ut framöver och 
presenterar ett förslag till mötesstruktur för de olika grupperna för att främja samverkan 
och involvering (bilaga 2). Prefektrådet diskuterar och kommer med input till förslaget. 

 

 

Anteckningar av 

Annette Grahn 

2023-12-15 
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FoFU tilldelning 2024

FoFU till avdelning:

Förstarkningsmedel: 3,6 Mkr till Albano stöd och centrum
9,391 Mkr till Extra infrastruktur: Fys, TillFys, TekMek

Fördelning 2024: 
1. Fakultesmedel: 750 x Volym
2. Infrastruktur 

Vol Forst.Med

Matem 57 0

Fysik 26 1542

TillFys 42 4861

TekMek 56 2988

FakMed Infra+FoU Tot

42750 0 42750

19500 10000 29500

31500 28500 60000

42000 16500 60500



GRU ekonomi 

• Takbelopp beslutat enligt tidigare 
kommuniserat 



Ledning/möten på SCI
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Bilaga 2



PR under 2024
Jan 23

Feb 8

Feb 22-23 internat

Mars 5 Fakultet

Mars 19

April 2

April 16 Forskning

April 29 

May 14

May 28 Utbildning

June 11

• Tema: Utbildning, Fakultet, Forskning

med resp viceprefekter
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